

2025 年 3 月份全校行事曆

日期/事項	內容
預購夏季校服	<p><u>訂購夏季校服</u></p> <p>4 月 26 日-4 月 28 日(放學時段：4:30-5:00)</p> <p>如需訂購夏季校服，請到大堂進行度身及填寫訂購表格，學校稍後會出電子通告，請家長透過轉數快繳費。預計 4 月底前會把夏季校服給家長，學校於 4 月會進行彈性換季，5 月全面轉換夏季校服。如對以上安排有任何疑問請聯絡校務處黃小姐，如逾期將無法訂購。</p>
3 月 4 日 至 3 月 18 日	請家長於此日前完成繳交 3 月份之茶點費、學費及膳食費。
3 月 4 日 (星期二)	<p><u>「專注力秘笈」- 提升孩子學習動機及專注力家長講座及「樂高積木」親子活動</u></p> <p>時間：14:00-16:30</p> <p>請已參加之家長準時出席，詳情請參閱相關通告及可聯絡曾姑娘。</p>
3 月 11 日(星期二)	<p><u>賽馬會幼童健齒計劃(幼兒)</u></p> <p>時間：課堂時段內進行</p> <p>當天牙醫會為已參加活動之幼兒進行基本口腔檢查，詳情請參閱相關通告。</p>
	<p><u>口腔健康教育講座(家長)</u></p> <p>時間：11:00-11:45</p> <p>請已參加之家長準時出席，詳情請參閱相關通告及可聯絡班主任。</p>
3 月 11 日(星期二)	<p><u>「Joy 滿愛」家長小組 第一節</u></p> <p>時間：上午 9 時 15 分至 10 時 45 分</p> <p>請已參加之家長準時出席，詳情請參閱相關通告及可聯絡曾姑娘。</p>
3 月 13 日(星期四)	<p><u>K2 及 K3 參觀水資源教育中心「水知園」</u></p> <p>目的：透過觀察不同的水喉裝置和用水器具，如：洗衣機。認識「用水效益標籤計劃」，選擇最佳用水效益的產品，還能透過一系列互動展品和遊戲，例如：模擬水塘釣魚，了解香港的集水區和水塘。</p> <p>時間：課堂時段內進行</p> <p>備註：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 回校時間：8:15 2. 必須穿著運動服、白襪、白波鞋 3. 由於路面情況難以預測，旅遊巴回程抵校時間約 12:30，因此請上午班校車之家長自行接送幼兒放學。 4. 如有任何疑問，請聯絡班主任。

3月18日(星期二)	3月份親子團契：春日水果茶 時間：下午3:00至4:15 如有查詢，歡迎聯絡王雅文老師	
3月21日(星期二)	三月份生日會 1. 幼兒可穿著便服回校，需帶書包及餐具，上課時間不變。 2. 請上述月份的「生日之星」家長運用老師派發之圖工物料，與幼兒創作獨特的生日帽，讓小朋友帶回校。 3. 家長可預備健康小食，例如完整水果、奶類飲品或乾果等，避免分享太甜和加工的零食。學校會協助清洗和切開水果，或會在下午茶點時間分享。	
3月24日(星期一)	親子運動會 時間：K1及K2 -上午9:15-11:00、K3-上午11:00-下午12:30 服飾：幼兒請穿學校運動服及穿著運動鞋(場館要求鞋底須為不脫色膠底) 詳情請參閱相關通告及可聯絡班主任。	
3月25日(星期二)	教師發展日，幼兒放假一天。	
活動預告	4月1日(星期二)	「Joy滿愛」家長小組 第二節
	4月4日(星期五)	清明節假期，放假一天
	4月8日(星期二)	火警演習
	4月14日 至 4月26日	復活節假期，幼兒放假共十三日
	4月29日(星期二)	K1、K2 拍攝個人及班相、K3 拍攝畢業相及班相
	4月29日(星期二)	4月份親子團契
	以上預告或會因天氣、場地及其他狀況而有所變動，家長可先預留時間陪幼兒出席活動或安排人手照顧幼兒，詳情可留意學校最新安排。	

2025年3月份行事曆

致閩光書院幼稚園部：

1. 敝子弟將 會 / 不會 跟隨老師參觀參觀水資源教育中心「水知園」。
2. 本人 知悉有關訂購夏季校服事宜。
3. 本人 知悉4月29日將會拍攝畢業相、班相及個人相。

學生姓名：_____ 班別：_____ 家長簽署及日期：_____

School Calendar for March 2025

Date / Event	Details
Pre-Order of Summer Uniforms	<p><u>Pre-Order of Summer Uniforms</u></p> <p>Ordering Period: 26th – 28th April (4:30 – 5:00 PM after school)</p> <p>Parents who wish to order summer uniforms should visit the school lobby for measurements and order form submission. A digital school notice will be issued for payment via FPS (Faster Payment System). The uniforms are expected to be distributed by the end of April. The school will allow a flexible transition period in April, with full adoption of the summer uniform in May. For any inquiries, please contact Ms. Wong at the school office. Late orders will not be accepted.</p>
4th – 18th March	Parents must complete the payment for March's snack fee, tuition, and meal fee by this deadline.
Tuesday, 4th March	<p><u>Parent Seminar: "Secrets to Enhancing Focus" & LEGO Parent-Child Activity</u></p> <p>Time: 2:00 – 4:30 PM</p> <p>Parents who have registered should attend on time.</p> <p>For details, please refer to the relevant notice or contact Ms. Tsang.</p>
Tuesday, 11th March	<p><u>Jockey Club Child Oral Health Project (Nursery)</u></p> <p>Time: During class hours</p> <p>A dentist will conduct basic oral check-ups for participating children. Please refer to the notice for details.</p>
	<p><u>Oral Health Education Seminar (Parents)</u></p> <p>Time: 11:00 – 11:45 AM</p> <p>Parents who have registered should attend on time. For inquiries, please contact the class teacher.</p>
Tuesday, 11th March	<p><u>"Joyful Love" Parent Group – Session 1</u></p> <p>Time: 9:15 – 10:45 AM</p> <p>Parents who have registered should attend on time. For details, please refer to the relevant notice or contact Ms. Tsang.</p>
Thursday, 13th March	<p><u>K2 & K3 Visit to the Water Resources Education Centre ("Water Save Garden")</u></p> <p>Objective: Observe various water-related installations and appliances, such as washing machines. Learn about the "Water Efficiency Labelling Scheme" to select water-saving products. Engage in interactive exhibits and games, such as simulated reservoir fishing, to understand Hong Kong's catchment areas and reservoirs.</p> <p>Time: During class hours</p> <p>Reminders:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Arrival time at school: 8:15 AM 2. Students must wear sports uniforms, white socks, and white sneakers. 3. Due to unpredictable road conditions, the estimated return time is 12:30 PM. <p>Parents of morning school bus students must arrange for pick-up.</p>
Tuesday, 18th March	<p><u>March Parent-Child Fellowship: Spring Fruit Tea</u></p> <p>Time: 3:00 – 4:15 PM</p> <p>For inquiries, please contact Ms. Nga Man</p>

Tuesday, 21st March	<p><u>March Birthday Celebration</u></p> <p>1. Children may wear casual clothes but must bring their school bags and utensils. Class hours remain unchanged.</p> <p>2. Parents of birthday children are encouraged to use the craft materials provided by teachers to create a unique birthday hat for their child to bring to school.</p> <p>3. Parents may prepare healthy snacks, such as whole fruits, dairy drinks, or dried fruit, and avoid overly sweet or processed snacks.</p> <p>4. The school will assist in washing and cutting fruit for sharing during afternoon tea.</p>	
Monday, 24th March	<p><u>Parent-Child Sports Day</u></p> <p>Time: K1 & K2: 9:15 – 11:00 AM K3: 11:00 AM – 12:30 PM</p> <p>Attire: School sports uniform and non-marking rubber sole sports shoes (as required by the venue).</p> <p>For details, please refer to the notice or contact the class teacher.</p>	
Tuesday, 25th March	Teacher Development Day – No School for Students	
Upcoming Events	Tuesday, 1st April	Joyful Love" Parent Group – Session 2
	Friday, 4th April	Ching Ming Festival Holiday – No School
	Tuesday, 8th April	Fire Drill
	14th – 26th April	Easter Holiday – No School (13 days in total)
	Tuesday, 29th April	K1 & K2 Individual and Class Photos / K3 Graduation & Class Photos
	Tuesday, 29th April	April Parent-Child Fellowship
	Please note that these events may be subject to changes due to weather, venue availability, or other unforeseen circumstances. Parents are advised to reserve time for participation or arrange childcare accordingly. Please stay updated with the latest school notices.	

March 2025 School Calendar

To: Amoy College(Kindergarten)

1. My child will /will not participate in the visit to the Water Resources Education Centre ("Water Save Garden").
2. I acknowledge the details regarding the pre-order of summer uniforms.
3. I acknowledge that graduation, class, and individual photos will be taken on 29th April.

Student Name: _____ Class: _____ Parent Signature and Date: _____